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Technologiemuseum 

Burgemeester Rob van Gijzel van Eindhoven heeft gezegd voor een technologiemuseum te zijn. Het 

Evoluon kan misschien weer worden gebruikt  waarvoor het in beginsel was bedoeld: in een bijzon-

der gebouw de geschiedenis en toekomst van de in Nederland en in de regio ontwikkelde technolo-

gieën laten zien. Of de rijksoverheid hierin alleen moet investeren is de vraag. Ik ben van mening dat 

ook de bedrijven die betrokken zijn bij Brainport hun steentje moeten bijdragen. Het is voor hen van 

belang dat de wereld kan zien wat zich in de slimste regio van de wereld allemaal afspeelt. Los daar-

van kan het Evoluon weer een regio-trekpleister worden met alle voordelen die hieraan vastzitten. 
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